

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG  
RECTORAT

**Secrétariat Général**

SERVICE DE L'INFORMATION ET DES CONFERENCES



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG  
CHANCELLERY

**The Registrar's Office**

SERVICE FOR INFORMATION AND CONFERENCES

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél. /Fax (237) 33 45 13 81 – Website: <http://www.univ-dschang.org> – E-mail: [udsrectorat@univ-dschang.org](mailto:udsrectorat@univ-dschang.org)

N° **G.13** / /UDs/R/SG/SIC/CATI<sup>2</sup>-UDs

Dschang, le

**01 SEPT 2020**

## COMMUNIQUÉ

*Relatif à la Cérémonie Solennelle de Clôture du CATI<sup>2</sup>-UDs Start-up Master Class 2020*

Le Recteur de l'Université de Dschang porte à la connaissance des membres de la Communauté Universitaire et du Public que la **Cérémonie de Clôture du « CATI<sup>2</sup>-UDs Start-up Master Class 2020 »** aura lieu le **vendredi 04 septembre 2020 à l'Amphithéâtre 1000 à partir de 10 heures précises.**

Au cours de cette cérémonie, **les lauréats du « CATI<sup>2</sup>-UDs Start-up Master Class 2020 » seront présentés et recevront leurs attestations.**

Toutefois, au regard de la pandémie à Coronavirus, le Recteur invite tous ceux qui prendront part à cette cérémonie au **port obligatoire du masque et au respect scrupuleux des mesures barrières.** /-

## ANNOUNCEMENT

*Related to the solemn closing Ceremony of the "CATI<sup>2</sup>-UDs Start-up Master Class 2020"*

The Vice-Chancellor of the University of Dschang informs the University Community and the Public that the closing **Ceremony of the "CATI<sup>2</sup>-UDs Start-up Master Class 2020"** is scheduled for **Friday September 04<sup>th</sup>, 2020 at the Amphitheatre 1000 at 10:00 am prompt.**

During the ceremony, **the laureates of the "CATI<sup>2</sup>-UDs Start-up Master Class 2020" will be presented and awarded success testimonials.**

Due to Coronavirus pandemy, the Vice-Chancellor hereby invites all those who will take part in the ceremony to **wear their masks and respect barriers measures relative to the fight against Covid-19.** /-

### Ampliations

- MINETAT (ATI)
- CAB/R
- VRx3
- SG
- CT
- Directions
- Chefs d'Etablissement x 8
- CATI<sup>2</sup>-UDs
- SIC/Radio Campus
- Archives / chrono



**LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR**

**Prof. Roger TSAFACK NANFOSSO**